
 

Forslag til generalforsamlingen i Taastrup FC 4/3-2025 
 

Der er indkommet i alt 8 forslag. 

 

Forslag 1 
Forslagsstiller  

Bestyrelsen, Taastrup FC 

Forslag 

Ændring af vedtægt § 1, stk. 2 fra: 

Klubben er tilsluttet SBU/DBU under Danmarks Idræts-Forbund og klubben er underlagt disse foreningers 

love og bestemmelser. Klubben kan lade sig optage i DGI. 

Til: 

Klubben er tilsluttet DBU Sjælland/DBU under Danmarks Idrætsforbund og klubben er underlagt disse 

foreningers love og bestemmelser. Klubben kan lade sig optage i DGI. 

Begrundelse 

At tilrette vedtægterne i forhold til gældende unioners navne. 

 

Forslag 2 
Forslagsstiller  

Bestyrelsen, Taastrup FC 

Forslag 

Ændring af vedtægt § 2, stk. 1 fra: 

Som medlem af klubben kan optages alle børn og voksne, der kan tilslutte sig klubbens formålsbestemmelse. 

Medlemmerne er forpligtiget ti1 at overholde klubbens vedtægter, 

Til: 

Som medlem af klubben kan optages alle børn og voksne, der kan tilslutte sig klubbens formålsbestemmelse. 

Medlemmerne er forpligtet til at overholde klubbens vedtægter, værdier og retningslinjer. 

Og vedtægt § 2, stk. 3 fra: 

Et medlem, der modarbejder klubben, kan ekskluderes. En sådan beslutning kan kun træffes af bestyrelsen. 

Enhver eksklusion skal forelægges en ordinær eller ekstraordinær generalforsamling ti1 endelig afgørelse. 

Den ekskluderede har ret til her at møde og tale sin sag. 

Til: 



 

Bestyrelsen kan ekskludere et medlem, hvis medlemmet eller dennes familie modarbejder klubbens 

vedtægter, værdier og retningslinjer. Bestyrelsen træffer beslutning om eksklusion efter høring i klubbens 

disciplinærudvalg. Eksklusion kan optages på ordinær generalforsamling efter reglerne i § 3, stk. 8 og efter 

reglerne i § 4 om ekstraordinær generalforsamling. Den ekskluderede har ret til at møde og tale sin sag. 

Begrundelse 

I fortsættelse af sidste års generalforsamling samt tidligere omtalte retssag og eksklusion har vi haft møde 

med DBU Sjælland angående klubbens vedtægter m.v.  

For at synliggøre den fremtidige process ved uoverensstemmelser foreslår vi ændring af vedtægtens § 2, 

således at det direkte fremgår at klubbens diciplinærudvalg fremadrettet kører processen med 

efterfølgende indstilling til bestyrelsen.  

 

Forslag 3 
Forslagsstiller  

Isa Taspinar 

Forslag 

Give en særskilt skriftlig undskyldning til Ishak og beklage den ulovlige eksklusion. 

Begrundelse 

Spørgsmål til klubbens medlemmer 

Bestyrelsen bedes nøje lytte og notere sig og imødekomme nødvendige forbedringer i vedtægterne, eller 

redegøre for, hvorfor evt. forslag ikke kan realiseres.  

Hvordan kan vi som forening undgå i fremtiden at en hel bestyrelse træffer afgørelser i strid med DBU’s 

lovgivning, fratager børn retten til fodboldlivet, skaber utryghed og mistrivsel hos børn og deres familier og 

giver medlemmerne en meget ulykkelig oplevelse med deres ageren - en uberettiget eksklusion og 

dertilhørende handlinger bl.a. med magt fordel forsøge at fjerne et barnemedlem fra en fodboldtræning, 

som er et indgreb i børns fodboldliv og trivsel og forældrenes frihed til at følge deres børns fodboldliv?  

 

Forslag 4 
Forslagsstiller  

Isa Taspinar 

Forslag 

Give en undskyldning til Ishaks forældre på generalforsamlingen for de ulykkelige handlinger før og efter 

eksklusionen af vores søn Ishak. Hvis ikke man vil give en mundtlig undskyldning på generalforsamlingen, 

kan bestyrelsen også give forældrene en særskilt skriftlig undskyldning. 

Begrundelse 

Se forslag 3. 



 

 

Forslag 5 
Forslagsstiller  

Isa Taspinar 

Forslag 

Informere medlemmerne om DBU’s afgørelse i kommende TFC-nyt med ordlyden angivet som i afgørelsen 

"... at der både pga. de formelle mangler som pga. manglende proportionalitet er sket uretmæssig 

eksklusion af klager." 

Begrundelse 

Se forslag 3. 

 

Forslag 6 
Forslagsstiller  

Muzaffer Celik 

Forslag 

Indførelse af søskenderabat. 

Begrundelse 

Jeg har tre børn, der spiller i klubben på henholdsvis U17-1, U14-1 og U12-1. Det betyder, at vi betaler 1.200 

kr. hver halve år pr. spiller, samt en talentafgift på 1.000 kr. to gange årligt for den ældste.  

Samlet set betaler vi altså 7.200 kr. årligt i kontingent, plus yderligere 2.000 kr. i talentafgift, hvilket bringer 

det samlede beløb op på 9.200 kr. årligt. 

Derudover kommer selvfølgelig udgifter til ture, træningslejre og andre aktiviteter, hvilket vi naturligvis 

forstår er en del af at være en del af et aktivt fodboldmiljø.  

Dog vil jeg gerne foreslå, at klubben overvejer en søskenderabat, så familier med flere børn i klubben får en 

økonomisk lettelse.  

Det kunne fx være en procentvis rabat for barn nummer to og tre, så vi kan fastholde flere familier i klubben 

uden at gøre det økonomisk uoverskueligt. 

 

Forslag 7 
Forslagsstiller  

Muzaffer Celik 

Forslag 

Bedre struktur og koordination for de ældre årgange (U15, U17, U19). 

Begrundelse 



 

Min søns træner på U17-1 har for nyligt valgt at skifte klub, hvilket selvfølgelig kan ske, men jeg oplever, at 

kommunikationen og den overordnede håndtering af situationen har været mangelfuld.  

Udover et opslag på Facebook har der ikke været meget information omkring situationen.  

Mit forslag er derfor, at klubben ser på muligheden for at ansætte en koordinerende person, enten betalt 

eller frivillig, som kan tage ansvar for U15, U17 og U19.  

Denne person kunne: 

• Styrke sammenhængen mellem ungdomsholdene og seniorafdelingen. 

• Sikre en mere struktureret proces for ansættelse og afløsning af trænere. 

• Eventuelt selv kunne træde til som midlertidig træner i nødsituationer. 

Nu hvor klubben arbejder hen imod et DBU-licenssystem, vil en mere professionel struktur for de ældre 

årgange være et skridt i den rigtige retning. 

 

Forslag 8 
Forslagsstiller  

Muzaffer Celik 

Forslag 

Mulighed for bedre koordinering af træningstider. 

Begrundelse 

Jeg har tidligere været ungdomsformand i en klub i flere år og ved, hvor svært banefordelingen kan være.  

Nu hvor klubben har fået en ny kunstbane, tænker jeg, at det måske åbner op for nogle nye muligheder i 

forhold til træningstiderne. 

Jeg har en pige på U14 og en pige på U12, og lige nu træner mine børn på tre forskellige tidspunkter tre 

gange om ugen, hvilket betyder, at jeg kører frem og tilbage op til seks gange pr. dag fra Ishøj.  

Mit forslag er ikke en kritik af den nuværende planlægning, men mere en tanke om, at man måske kunne 

kigge på, om det var muligt at samle træningstiderne bedre for visse årgange, fx at U12-, U13-, U14- og U15-

pigerne kunne træne samtidig. 

Jeg ved, at det ikke altid er nemt at få det hele til at gå op, men hvis der er en mulighed for at justere lidt, så 

det bliver lettere for familier med flere børn – især dem, der bor uden for Taastrup – kunne det være en stor 

hjælp. 


